
    

 

 

 

Commissie 3 

Notulen                                                                     Zitting van 21 januari 2025 
 

 

 

 

Samenstelling: 

Aanwezig: 
Stan Van Hees, voorzitter; Jan Van Otten, schepen; Annemie Der Kinderen, schepen; Francis Stijnen, raadslid; Luc 
Debondt, raadslid; Kevin Janssen, raadslid; Vicky Waterschoot, raadslid; Peter Maene, raadslid; Lisa Wils, raadslid; 
Jan Mevis, raadslid; Leen Borgmans, raadslid; Greet Oris, raadslid; Charlotte Verboven, commissiesecretaris; 
 
Zijn eveneens aanwezig: 
Peter Segers, raadslid; 
 
Verontschuldigd: 
Wout Schafraet, raadslid; Laurien Op de Beeck, raadslid; 
 
 
21 januari 2025 20.00 uur - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
Uit het publiek wordt er verwezen naar de commissie van oktober waar er gevraagd werd naar het totale financiële 
plaatje van project Waterheide. Schepen Van Otten heeft toen meegedeeld dit te zullen laten opnemen in het 
verslag. Aangezien er geen commissie 3 meer geweest is in 2024 kwam de vraag of dit alsnog kan bezorgd worden. 
Het verslag van commissie 3 van oktober werd goedgekeurd tijdens deze commissie en wordt ook gepubliceerd.  
 
 

 
 

2. Samenwerkingsovereenkomst Iedereen Verdient Vakantie 
Toelichting 
Toerisme Vlaanderen en Musea Turnhout, het collectief van de drie stedelijke musea: Taxandriamuseum, 
Begijnhofmuseum en Speelkaartenmusem, sluiten een samenwerkingsovereenkomst als netwerkpartners in het 
kader van het "Iedereen Verdient Vakantie"-programma. Deze samenwerking stelt de musea in staat om sociaal 
tarief (€ 1 in plaats van € 5) aan te bieden aan mensen met een beperkte financiële draagkracht, zodat ook zij 
toegang krijgen tot toeristische en culturele ervaringen. 
 
Notulen 
Annemie Der Kinderen geeft toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

3. Advies over de aanvraag tot wijziging van de gebiedsomschrijving van de erkende 
geloofsgemeenschappen OLV v/d Rozenkrans te Ravels en Turnhout en Sint Pieter te Turnhout + 
Advies van Stad Turnhout op de geactualiseerde erkenningsaanvraag van de islamitische lokale 
geloofsgemeenschap “Arrahmaan te Turnhout” 

 
Toelichting 
Het Agentschap voor Binnenlands Bestuur vraagt aan Stad Turnhout haar advies op de aanvraag tot wijziging van 
de gebiedsomschrijving van de erkende geloofsgemeenschappen OLV v/d  Rozenkrans te Ravels en Turnhout en 



    

Sint Pieter te Turnhout. Er wordt een gunstig advies geadviseerd en op de geactualiseerde erkenningsaanvraag van 
de islamitische lokale geloofsgemeenschap “Arrahmaan te Turnhout”. Er wordt een gunstig advies geadviseerd. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Annemie Der Kinderen toelichting bij dit punt. 
Jan Mevis geeft aan dat er enkel gesproken werd over de islaam, maar er zijn meerdere strekkingen binnen de 
islaam. Dat kan een groot verschil uitmaken en kan van belang zijn, want niet alle strekkingen staan even open voor 
onze westerse samenleving. Hij vraagt welke strekking Arrahmaan is.  
Annemie Der Kinderen antwoordt dat ze dit moet opvragen bij de dienst en zal bezorgen tegen de volgende 
gemeenteraad.  
 
 

 
 

4. Actualisatie van de samenwerkingsovereenkomst met de vzw meemoo 
 
Toelichting 
Op 11 april 2016 keurde de gemeenteraad een samenwerkingsovereenkomst goed met het Vlaams Instituut voor 
Archivering (VIAA), nu de vzw meemoo, Vlaams instituut voor het archief. Deze overeenkomst kreeg al verschillende 
keren een update. Er is nu opnieuw een geactualiseerde samenwerkingsovereenkomst 
("Samenwerkingsovereenkomst contentpartner - meemoo (koepel)") met twee addenda beschikbaar. De 
basisuitgangspunten van de samenwerkingsovereenkomst van Stad Turnhout met meemoo blijven gelijk, maar 
Archief Turnhout en Musea Turnhout worden herkend als twee aparte partners van meemoo. Verder zal de Stad 
Turnhout nu ook gebruik kunnen maken van de dienstverlening rond de digitalisering en ontsluiting van kunstwerken, 
erfgoedobjecten of topstukken. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Jan Van Otten toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

5. Licentiecontract betreffende de exploitatie van tekeningen van Turnhoutse sgraffitidecoraties door 
Stad Turnhout 

 
Toelichting 
In het kader van het project "Inventarisatie van het sgraffiti-erfgoed van Paul Cauchie in Turnhout" (2021-2024) 
werden 84 sgraffitidecoraties op gevels door vrijwilligers nauwgezet overgetekend en door Tom Peeters overgezet 
op een definitieve kalk. Van deze kopieën op kalk werden planafdrukken gemaakt die binnenkort zowel in digitale als 
fysieke vorm geraadpleegd kunnen geraadpleegd worden in het Stadsarchief van Turnhout. Er wordt daarom een 
licentiecontract ter goedkeuring voorgelegd waarbij Stad Turnhout vanwege Tom Peeters een licentie krijgt om de 
collectie te exploiteren in het kader van culturele, wetenschappelijke en informatieve projecten. De voorzitter van de 
gemeenteraad en de algemeen directeur worden gemachtigd om het licentiecontract te ondertekenen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Jan Van Otten toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

6. Wijziging subsidiereglement buurten en wijken 
 
Toelichting 
We hebben in overleg met de buurtwerkingen een wijziging uitgewerkt van de manier waarop subsidies toegekend 
worden aan buurten. In de vorige verdeelsleutel van de subsidiewerking werd de nadruk gelegd op te bereiken 
potentieel, namelijk aantal inwoners en aantal brievenbussen die binnen een werkingsgebied vallen van een 
buurtwerk. Dit maakte dat buurtwerkingen in een dichtbevolkt gebied veel subsidies kregen, maar daarom niet per se 
meer bereik hadden of meer inzet deden dan kleinere buurtwerkingen die met heel wat minder centen aan de slag 
moesten. In de herwerkte voorwaarden ligt de nadruk minder op het aantal inwoners, maar focussen we meer op het 
aantal ingerichte activiteiten en dus de inzet die buurten doen om dat potentieel ook effectief aan te spreken/te 
bereiken. De nieuwe verdeelsleutel is gebaseerd op een puntensysteem. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Jan Van Otten toelichting bij dit punt. 
Jan Mevis vraagt hoe de nieuwe werking gecommuniceerd wordt naar de inwoners. 
Jan Van Otten antwoordt dat dit enkel geldt voor erkende buurtverenigingen. Zij worden uitgenodigd op de buurtraad 
waar dit wordt toegelicht. Momenteel zijn er vijfentwintig erkende verenigingen.  
Uit het publiek komt de vraag wanneer je dan een erkende buurtvereniging wordt. 



    

Jan Van Otten deelt mee dat je minstens twee evenementen per jaar moet organiseren. De vereniging moet een 
voorzitter, secretaris en penningmeester hebben en dan kan je een aanvraag doen. Dit kan per straat bekeken 
worden. 
Uit het publiek komt de vraag waarom er met een bestuur moet gewerkt worden. Want als er een inwoner is die 
activiteiten wil organiseren, maar niet wil werken met een voorzitter e.d. Die komt hier dan niet voor in aanmerking? 
Jan Van Otten legt uit dat daarvoor buurtcheques bestaan. Per evenement kan men een buurtcheque t.w.v. honderd 
vijftig euro aanvragen. In de voorstelling van het bestuursakkoord komt er ook nog een korte toelichting over iets 
nieuws. 
Francis Stijnen vraagt wat men gaat doen met een grote buurtwerking dat zich opdeelt in vijf werkingen. Dan zouden 
zij in principe vijf keer driehonderd euro mogen aanvragen. Hoe ga je daarmee om?  
Jan Van Otten antwoordt dat men steeds uitgaat van de eerlijkheid van de mensen. Als er misbruik van gemaakt 
wordt, zal er moeten worden ingegrepen.  
Uit het publiek komt de melding dat grote buurtvereniging ook niet meer zo goed werken. En er zijn er ook niet zo 
veel meer.  
Jan Van Otten antwoordt dat er nog wel enkele grotere buurtverenigingen zijn. Maar daarvoor wordt dit in het leven 
geroepen. Want er waren grote verenigingen zijn die, om in orde te zijn met het oude reglement, twee ‘kleinere’ 
activiteiten organiseerden, maar wel uit honderden brievenbussen bestonden en dan wel honderden euro subsidies 
ontvingen. Dat wilde men vermijden. Er zijn ook nog andere mogelijkheden om die verbinding met de straat en 
omliggende straten te maken die gesteund worden door de Stad.  
 
 

 
 

7. Overeenkomst tussen de Stad Turnhout en NMBS in het kader van de bevoegdheden van de dienst 
Gemeenschapswachten op het spoorwegdomein 

 
Toelichting 
Deze beheersovereenkomst tussen Stad Turnhout en NMBS maakt de gemeenschapswachten en -vaststeller 
bevoegd op het spoorwegdomein, waaronder de perrons. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Jan Van Otten toelichting bij dit punt. 
Jan Mevis vraagt of de gemeenschapswachten ook politionele bevoegdheden hebben. 
Jan Van Otten antwoordt dat zij inderdaad die bevoegdheden hebben. Twee personen heb een opleiding gekregen 
waardoor zij mogen verbaliseren. Maar zij wijzen de mensen ook op overlast. De lokale politie is uiteraard ook nog 
bevoegd op het perron. Bij een mogelijke escalatie zullen zij de lokale politie daarvoor opbellen, maar zij zijn daar 
ook wel voor opgeleid.  
 
 

 
 

8. Toelichting bestuursakkoord 
 
Notulen 
Preventie 
 
Greet Oris vraagt, wanneer er gesproken wordt over ‘braakliggend terrein’, of men spreekt over privé-domein of ook 
over eigendommen van de Stad.  
Jan Van Otten legt uit dat het vooral gaat over braakliggend terrein dat eigendom is van de Stad. Maar men kan ook 
eigenaren van privé-domeinen aanspreken die in samenwerking met de Stad hun braakliggend terrein willen 
aanpassen naar een semi-publiek terrein.  
Uit het publiek komt de vraag of het terrein achter Turnova daarvoor ook in aanmerking zou kunnen komen. Want de 
laatste fase is daar nog niet aangelegd en er was eerst gezegd dat daar een publiek park ontwikkeld ging worden. 
Maar dat er nog niet is. En ligt nu braak te wachten tot er een aannemer komt die daarop appartementen wil zetten.  
Jan Van Otten zegt dat dergelijke terrein daarvoor ook in aanmerking zouden kunnen komen.  
Francis Stijnen vult aan dat een deel van dat terrein publiek terrein zou worden. Maar dat is de verantwoordelijkheid 
van de eigenaar. En zolang dat niet wordt overgedragen aan de Stad blijft dat privéterrein.  
Greet Oris vat samen dat er vandaag de dag niks bestaat om een eigenaar aan te manen om iets te doen aan een 
braakliggend, vaak overwoekerend terrein. 
Jan Van Otten legt uit dat gemeenschapswachten vaak de eigenaars opzoeken en hen vragen om dit aan te pakken. 
Maar het zou beter zijn als ze aangelegd worden.  
Uit het publiek komt wel de opmerking dat er niet veel macht is om die mensen aan te zetten tot samenwerking. 
Francis Stijnen geeft mee dat dit wel afdwingbaar kan zijn omwille van gezondsheidsredenen, als er een bepaalde 
plaag ontstaat door het plein, of wanneer er veel distels op het plein aanwezig zijn.   
Uit het publiek wordt gevraagd of het park naast het cohousing project daar ook voor in aanmerking komt. 
Jan Van Otten deelt mee dat dat daar ook voor in aanmerking komt en dat men in gesprek zal gaan met Woonboog, 
de eigenaar van dat terrein. 
Uit het publiek komt ook het voorbeeld van een terrein in de Merodelei wat al jaren braak ligt.  



    

Jan Van Otten antwoordt dat daar al heel veel in gesprek geweest is met de eigenaar. Als dat de spuigaten uitloopt, 
dan kunnen zij beboet worden. 
Francis Stijnen vraagt wat er met sociale mobiliteit bedoeld wordt.  
Jan Van Otten legt uit dat het de bedoeling is dat er een samenwerking komt zodat het vrije tijdsaanbod kenbaar 
wordt gemaakt en toegankelijk wordt.   
Uit het publiek komt de melding dat het heel interessant is. Maar uit eigen ervaring deelt hij mee dat jongeren met 
een vreemde origine moeilijk de weg vinden naar een jeugdvereniging. Ze vinden het aanbod wel tijdens vakanties, 
maar niet op een wekelijkse zondag. Maar hij denkt dat het een mogelijkheid is om mensen met een andere 
cultuurachtergrond samen op één lijn te brengen en hen zo naar de jeugdbeweging te krijgen.  
Jan Van Otten antwoordt dat er al dergelijke initiatieven lopende zijn. Ook om ervoor te zorgen dat het 
vrijetijdsaanbod heel laagdrempelig is. Zo is men er ook over aan het denken om een vrijetijdsbeurs in te richten om 
de aanbieders van dergelijk aanbod een platform te geven om hun aanbod kenbaar te maken, niet alleen voor sport, 
maar ook voor cultuur, jeugd, e.d. Dit is eigenlijk voortgekomen uit het jeugdonderzoek. 
Uit het publiek komt de opmerking dat men het aanbod wel kent, maar men komt gewoon niet. Er is te weining 
herkenning in de leiding door mensen van andere origine. (de leiding bestaat enkel uit blanke jongeren) 
Jan Van Otten antwoordt dat men ook bezig is om de cursus van OKANimatoren te organiseren om die opleiding te 
geven aan iedereen die dat wenst. De cursus wordt ook volledig terugbetaald. 
Stan Van Hees vult aan dat twee jaar geleden voor het eerst in Turnhout een dergelijke cursus werd georganiseerd 
door de Vlaamse Dienst Speelwerking, waarin toen vijftien anderstaligen ingestapt zijn en waarvan twaalf jongeren 
de cursus helemaal gevolgd hebben. Weliswaar niet de klassieke formule, maar enkel overdag en ’s avonds naar 
huis.  
Annemie Der Kinderen geeft ook nog mee dat zij op een samenkomst van de Ahmadiyya gemeenschap mensen 
aangesproken heeft waarom hun jongeren niet naar jeugdbewegingen gaan. En daar is binnen die organisatie wel 
iemand mee bezig. 
Leen Borgmans vult aan waarom zij zich nog niet tot een jeugdbeweging gericht hebben. En zij gingen dat wel eens 
bekijken.  
Jan Mevis denkt dat er ook nog medewerking zal moeten komen vanuit de Moskee.  
Luc Debondt vraagt naar de aanpak van de overlast aan de Parkwijk achter de winkels. Er zijn al veel mensen 
langsgekomen, maar momenteel wordt er niks meer aan gedaan. Alle mogelijke vuilbakken, groencontainers, 
papiercontainers worden vol afval geduwd. Hij heeft al vaak voorgesteld om de vuilbakken e.d. daar weg te halen, 
maar men wil er niks meer aan doen.  
Jan Van Otten doet de suggestie om er foto’s van te bezorgen zodat zij dit op de Cel Overlast kunnen bespreken en 
bekijken wie dit verder oppakt.  
Uit het publiek komt de vraag wat de definitie van overlast in deze betekent. 
Jan Van Otten legt uit dat daar die flowchart voor dient. Er komt een melding van overlast binnen, jongeren die voor 
overlast zorgen ofzo. De dienst Preventie ontvangt een melding en bekijkt wie dit verder zal behandelen. Bij 
strafbare feiten moet de politie ingrijpen.  
Het publiek vraagt wat het verschil in aanpak dan is met de vorige legislatuur. Want dan werd er op een bepaalde 
plaats een nulmeting gedaan en de evaluatie bekeken. 
Jan Van Otten legt uit dat de Cel Overlast tot stand is gekomen tijdens Corona. Verschillende diensten en instanties 
gingen jongeren controleren. Ondertussen is dat uitgebreid. Maar hij is niet op de hoogte van een nulmeting. Er komt 
een melding binnen en dat volgt een proces. Op de cel Overlast wordt dan besproken wat er nodig is. Een voorbeeld 
daarvan is de overlast van zwerfvuil in de Wouwerstraat waar dan camera’s op werden gezet. Dat heeft eventjes 
gewerkt. Tot men de camera’s weggehaald had. 
Kevin Janssen vraagt of er niet kan gewerkt worden met dummycamera’s. Hij is ervan overtuigd dat men het verschil 
met een echte camera niet ziet. Hij vraagt er met de meldingen van vorige legislatuur ook nog aan de slag wordt 
gegaan.  
Jan Van Otten geeft mee dat er nog casussen van vorige legislatuur besproken worden. Het meldingsproces zal ook 
verbeterd worden indien die zin dat de melder steeds een update krijgt van de stand van zaken in zijn melding. 
 
Buurten en wijken 
 
Dienstverlening 
Uit het publiek wordt samengevat dat het de bedoeling is om de dienstverlening te decentraliseren. 
Jan Van Otten bevestigt dat het de bedoeling is om bijvoorbeeld je identiteitskaart af te halen in een buurthuis of 
bibliotheek. 
 
Bibliotheek 
Uit het publiek komt de suggestie om leerlingen uit de klas te halen om ergens anders les les te krijgen. Nomadisch 
leren wordt dat genoemd. Een bib zou ook een mooie plaats zijn om les te geven. Hij denkt dat het zeer interessant 
kan zijn voor secundaire scholen. 
 
  



    

Sport 
Uit het publiek wordt er verwezen naar de inrichting van Waterheide. Nadat er een artikel geschreven werd over de 
samenwerking van twee clubs, kwam er telefoon van de bestaande club Technico dat zij niet in het artikel 
voorkwamen. Er wordt nu weer maar over twee clubs gesproken. Wat gebeurt er met Technico. 
Jan Van Otten legt uit dat zij hun wedstrijden daar blijven spelen, maar gaan niet mee investeren in de site. Maar zij 
gaan daar zeker hun plaats krijgen. Dat werd ook zo opgenomen in een samenwerkingsovereenkomst.  
Uit het publiek legt uit dat dit project initieel begonnen is met de verhuis van White Star. Dan is Hand in Hand mee in 
het verhaal gestapt, maar nu blijkt dat er nog andere clubs mogelijks deel gaan uitmaken van het project. Dit gaat 
uiteraard zijn invloed hebben op de mobiliteit e.d. Er wordt gevraagd of hiermee rekening zal worden gehouden met 
de inrichting van het terrein.  
Jan Van Otten deelt mee dat de inrichting van het terrein, waaronder parkeerplaatsen, door de Stad zal gebeuren. 
De inrichting van de Slagmolenstraat zal ook aangepast worden aan de vele fietsers. Er zal een veilige oversteek 
komen vanuit de wijk naar de sportsite. Daar wordt allemaal rekening mee gehouden. Parkeren aan de 
Slagmolenstraat aan de ingang van het terrein, zal niet meer mogelijk zijn. Want dit moet zo veilig mogelijk 
gebeuren. 
Vanuit het publiek komt de vraag of er vraag naar meisjeswerking is. 
Jan Van Otten geeft mee dat er veel meisjes naar het voetbal komen tijdens buurtsport, dus daar is wel vraag naar. 
Zij willen ook graag bezig zijn. Maar men wil ook andere sporten dan voetbal aanbieden, bijvoorbeeld dansen. 
 
Evenementen 
Francis Stijnen geeft mee dat het succes van de Vrijdagen mede mogelijk gemaakt werd doordat bedrijven een groot 
deel van de kosten betaalden. Hij vraagt of dit misschien ook een formule kan zijn waaraan gedacht wordt.  
Jan Van Otten legt uit dat er dit jaar een sponsorreglement werd opgemaakt dat kan toegepast worden. Maar hoe 
dat georganiseerd wordt in de toekomst, is werk om nu te bekijken 
Francis Stijnen vraagt of men dan niet in het vaarwater komt van de Summer Session. 
Uit het publiek komt de opmerking dat de initiatiefnemer reeds geprobeerd heeft om één gratis festivalavond aan te 
bieden, maar dit was verlieslatend. Hij denkt dat Summer Session een mogelijke partner kan zijn.   
 
Stadscommunicatie 
Uit het publiek komt de opmerking dat er te weinig participatie kwam vanuit de privéontwikkeling wat één van de 
grote frustraties van de inwoners is. Is dat iets dat nu wel terug gedaan zal worden? 
Annemie Der Kinderen antwoordt dat zo’n model momenteel niet voorhanden is, maar dat is wel iets wat kan 
bekeken worden hoe er met privépartners een dergelijk traject moet aangegaan worden.  
Hannes Anaf bevestigt dat het echt de bedoeling is om veel meer zelf de regie daarin te nemen, waardoor er niet 
meer achter de feiten wordt gelopen. Dan kan er tijdig een participatietraject opgestart worden.  
Uit het publiek wordt verwezen naar een slide waarin gesteld wordt dat de burger gestimuleerd moet worden om zelf 
meer verantwoordelijkheid te nemen. Hij vraagt om dat concreter te maken. 
Annemie Der Kinderen geeft als voorbeeld dat de mensen de stoep voor hun huis zelf proper te maken en te 
houden. 
Francis Stijnen vult aan dat het woord het zelf zegt: participatie: zelf ook iets doen. En niet vragen aan de stad om 
iets te doen of iets te veranderen.  
Stan Van Hees zegt dat dat een verschuiving van klant naar partner wordt voor de burger, in principe.  
Jan Mevis meent dat dit ook aan de burger zal moeten uitgelegd worden. 
Annemie Der Kinderen zegt dat dit aan de hand van een model uitgelegd zal worden. 
Uit het publiek komt de opmerking dat er zal moeten voorkomen worden dat de drie (communiceren, participeren en 
informeren) dingen door elkaar lopen en dat het niet meer duidelijk is. Zo wordt het voorbeeld van de 
klankbordtroepen aangebracht. Dat werd initieel aangebracht als participatie, maar bleek uiteindelijk gewoon een 
middel te zijn om te melden hoe het ging gebeuren. 
Annemie Der Kinderen antwoordt dat het belangrijk is om te communiceren wat er gaat gebeuren. De adviesraden 
dienen daar ook voor. Zo is het ook belangrijk om de adviesraden te evaluaren en bij te sturen waar nodig. 
Hannes Anaf geeft mee dat participatie begint met een het duidelijk maken van wat het doel is. Wellicht zal er in een 
beginstadium geïnformeerd worden. Maar traject zal afgebakend moeten worden, vertrekkende vanuit een wit blad 
en meegeven wat de krijtlijnen zijn. 
Uit het publiek wordt gemeld dat het wel de bedoeling moet zijn dat er binnen die krijtlijnen ook nog plaats voor 
inspraak moet zijn, zodat de mensen gehoord worden. 
Stan Van Hees deelt mee dat hij er tot een paar jaar geleden andere centrumsteden naar Turnhout kwamen om zich 
te informeren hoe de pleintjes van jongeren ingericht worden.  
Jan Van Otten vult aan dat er geïnformeerd moet worden waarom dingen gebeuren, maar dat men ook moet blijven 
informeren en participeren, ook in een latere fase. Zo zijn er uit de jongerenbevraging belangrijke dingen 
uitgekomen. Nu is het belangrijk om met die dingen aan de slag te gaan. 
 
  



    

Toerisme 
Kevin Janssen vraagt of eraan gedacht wordt om Turnhout by Night uit te breiden naar twee dagen. 
Annemie Der Kinderen geeft mee dat daar inderdaad al over nagedacht is, maar het is niet evident om twee dagen 
zo veel vrijwilligers te vinden. Het is ook door hen dat het evenement kan gerealiseerd worden. 
Francis Stijnen vult aan dat het ook moeilijk is om scholen twee dagen geopend te houden of wegen vrij te houden. 
Hannes Anaf zegt dat best alle pro’s en contra’s tegenover elkaar moeten afgewogen worden. 
Annemie Der Kinderen antwoordt dat de raadsleden alle aandachtspunten of opmerkingen mogen doorgeven want 
het evenement wordt geëvalueerd en dan kan dit meegenomen worden. 
Francis Stijnen is verwonderd dat, wanneer het gaat over ‘de rijkdom aan gebouwen en natuurgebieden om mee uit 
te pakken’ telkens het Kasteeltje ontbreekt. Een gebouw met een rijke historische betekenis, vindt hij dat zeker niet 
vergeten mag worden. 
 
Markten en Foren 
Uit het publiek komt de vaststelling dat de herschikking van marktkramers al het gevoel van een ‘volle markt’ 
weergeeft. Maar vele marktkramers worden ouder en er is weinig opvolging. Is daar al een antwoord op gevonden. 
Annemie Der Kinderen weet dat het een moeilijk gegeven is. Oorspronkelijk komt men van meer dan honderd 
kramen, waar dit er momenteel nog (maar) tachtig zijn. 
Francis Stijnen legt uit dat het de bedoeling is om de basis kleiner te maken zodat het allemaal een aaneengesloten 
geheel is. Er zijn veel minder mensen die marktkramer als hoofdberoep hebben. Anderen doen het enkel bij mooi 
weer of wanneer het hen goed uitkomt. Dat fenomeen kan je niet omdraaien. Maar de aantrekkelijkheid van de markt 
heb je wel zelf in handen. 
Annemie Der Kinderen vult aan dat de marktmeester de omgeving afgaat om marktkramers te stimuleren naar 
Turnhout te komen, het gevoel geven dat het hier leuk is. Maar dat is niet gemakkelijk.  
 
Dierenwelzijn 
Kevin Janssen vindt dat de verkoop van vuurwerk verboden moet worden, als men een vuurwerkverbod wil 
opleggen. 
Hannes Anaf deelt mee dat er op het grensregio-overleg een aantal dingen aangehaald werden. Zo ook de verkoop 
van vuurwerk. Daar werd geopperd dat het beter is om de verkoop beter te reguleren, want anders wordt het toch 
online verkocht en daar kan men minder controle op uitvoeren. Een tijdelijk verbod op bezit van vuurwerk zou wel 
een mogelijkheid zijn. Dat zou dan best voor heel de grensregio gelijk worden getrokken. En dat is makkelijker om te 
handhaven.  
Jan Mevis denkt dat wanneer dit niet bestraft wordt, men achter de feiten aan blijft lopen. Zoiets moet op hoger 
niveau beslist worden. 
Uit het publiek komt de vraag of de eekhoorntjesbrug geschrapt werd. 
Marc Machielsen antwoordt dat dit werd aangehaald en naar aanleiding daarvan werd er een bevraging gedaan bij 
onder andere Natuurpunt. Er werd gevraagd of er specifieke plaatsen zijn waar dode eekhoorns gevonden worden. 
Maar dat was niet zo. Als er noodzaak komt, dan zal dit terug overlegd worden.  
 
Kerkenbeleid 
Francis Stijnen vult aan dat er op dit moment ook al een kerkenbeleidplan is, maar dit moet om de zes jaar 
hernieuwd worden.  
Jan Mevis vraagt of er gebouwen afhangen van kerken of dekenaten.  
Annemie Der Kinderen antwoordt dat er wel gebouwen zijn die afhangen van parochieraden, maar die zitten niet in 
het kerkenbeleidplan.  
 
 

 
 
 

9. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 
Notulen 
Jan Van Otten en Annemie Der Kinderen overlopen de agenda van de gemeenteraad en de raad voor 
maatschappelijk welzijn. 
 
 

 
 

10. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Charlotte Verboven 
Commissiesecretaris 


